
Schůzka Komise sportovců ČSPS s předsedou čsps, říjen 2024, - zápis 

 

Přítomni: Michal Judickij (MJ), Matěj Kozubek (MK), Jakub Tesárek (JT) 

Připojeni online: Simona Rushton (SR), Vojtěch Netrh (VN) 

Nepřítomen: Tomáš Franta (TF) 

Zapsala: Simona Rushton 

_______________________________________________________________________________ 

 

1. Volba Komise sportovců MOV (SR) 

Zhodnocení neúspěšné kandidatury SR do prestižní funkce MOV. Prezident MOV může ještě ke 

konci svého období (léto 2025) donominovat některé sportovce do Komise sportovců. Není to 

ale jeho povinností. 

 

2. Zlepšení tréninkových podmínek ČSPS (SR, MJ) 

Žádost o vytvoření profesionálních tréninkových podmínek pro české plavání. JT ujistil, že v ČR 

existuje řada projektů rekonstrukcí bazénů, zvažuje se i  výstavba nového centra pro ČSPS, svaz 

Moderního pětiboje, Triatlonu a Svaz vodního póla. 

 

3. Yarmill (VN) 

VN upozornil na možnost aktivovat modul pro závodní analýzy v Yarmillovi. Modul je již hotový 

(používá se u jiných sportů), jen u plavců je momentálně “vypnut”. JT ujistil, že je s lidmi 

z Yarmilla v kontaktu a modul se zapne. 

 

4. Olympijský festival Most (VN, SR) 

Komise sportovců poukázala na nekvalitní pojetí stánku plavání během olympijského festivalu 

v Mostě. JT říkal, že zhotovení akce bylo čistě v kompetenci ÚAPS a SlCho a ČSPS tak 

nevstoupil do realizace z důvodu přenechání kompetencí vycházející výše uvedeným subjektům 

zastřešující významnou plaveckou činnost v regionu. JT sdělil, že zda se OF bude konat i za další 

4 roky, tak se do tvorby a realizace částečně zapojí. 

 

5. Podcast “Zaplav si” (VN) 

Systém vydání jednotlivých dílů nepředchází jednotlivým událostem a nepublikuje se 

v pravidelné časy a dny. JT propojí VN s dotyčnými, kteří se podcastem zabývají, a pokusí se jim 

sdělit a pomoct, jak nastavit sdílení pořadu a jak zvýšit sledovanost a dosah. 

 

6. Dokument o vybavení reprezentantů (VN) 

V projektu se píše, že materiální vybavení pro reprezentanty je dle schválených kritérií, ale ty 

nelze dohledat. JT sdělil, že dokument nelze vytvořit, protože podléhá schválení VV a sekci a 

možnostem ČSPS v dané období, případně požadavkům sportovců. 

 

7. Odměny za finále na vrcholných akcích  

KS navrhla sjednocení finančního odhodnocení, aby na každé velké akci byla za finálové umístění 

(do 8.místa). JT sdělil, že z historického hlediska úspěšnost juniorských soutěží nekoresponduje 

s úspěšností v seniorské kategorii a také finance navazují i na podporu Národní sportovní agentury. 

Proto ME23 a EYOF zůstanou ohodnoceny jako doposud.  

 

8. Lehčí limity na MS 2025 (A limit + 1%) na dlouhé tratě (VN, MJ, SR) 

Není nám známo, z jakého důvodu jsou zlehčeny limity na dlouhé tratě na 800m a 1500m pro 

kvalifikaci na MS 2025 v dlouhém bazénu.  

JT sdělil, že se jedná o projekt s cílem budoucího efektu. Snahou je motivovat české sportovce 

k závodění na delších tratí, nikoliv pouze ve sprintech.   



VN navrhl přidání třetího kvalifikačního závodu (oproti dvěma daným) pro vytrvalostní 

disciplíny z důvodu pouze finálové rozplavby na většině závodů. Tím by vznikla další šance limit 

pro vrcholnou soutěž splnit, ovšem za předpokladu, že by zůstal standardně limit „A“ bez 

procentuálních úlev. 

 

9. Diskuze nad logem „Zaplav si“ (MJ) 

Na základě diskuze plavců působí logo poněkud zastarale a retro. Lze navrhnout modernější pojetí 

loga podcastu „Zaplav si“.  

 

10. Systém vzdělávání trenérů (SR) 

Navrhujeme úpravu systému vzdělávání trenérů a systému získání kreditů. Navrhujeme zařazení 

zahraničních stáží a mezinárodních plaveckých konferencí do systému vzdělávání z důvodů 

nových zahraničních trendů. JT se nad tématem zamyslí a informaci předá dál. Problémem by 

mohla být jazyková bariéra a časové možnosti českých trenérů v České republice.  

 

 

 


